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Tereny inwestycyjne nadal pozostają w rękach gminy. (fot. Dariusz Dzik)

Epidemia pokrzyżowała plany gminy dotyczące farmy fotowoltaicznej. Zagraniczne firmy
wycofały się z rynku, a gmina została z problemem. Kiedy więc pojawiła się szansa na to, że
na dzierżawionym terenie zainwestuje PGE Energia Odnawialna uznano to za dobre
rozwiązanie. 

Spółka Energetyka Bolimów przestaje istnieć. Jej funkcjonowanie było obecnie bezzasadne, bo
spółka przynosiła więcej strat niż zysku. Dzierżawione przez spółkę grunty teraz będzie użytkować
państwowa spółka.

Gminna spółka Energetyka Bolimów powołana była po to, żeby gmina mogła zainwestować w farmę
fotowoltaiczną. Bolimów chciał być producentem energii słonecznej nie tylko na swoje potrzeby, ale
mógłby także na tym zarabiać. Jednak podejście do odnawialnych źródeł energii zmieniło się
radykalnie, a założona w tym celu spółka zaczęła konsumować kapitał założycielski. W marcu tego
roku rada gminy podjęła zgodę na zbycie udziałów spółki.



Więcej na ten temat w bieżącym "Głosie Skierniewic" z 4 czerwca.
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